
 

 

 

 

 

 

Diemen, 9 januari 2024 

 

Betreft: Schriftelijke vragen uitspraak Rechtbank over grondeigendom volkstuintjes  

 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen (via tussenkomst van de griffie), 

 

Geacht college, 

Recent zijn wij door de wethouder op de hoogte gesteld van het vonnis van de Rechtbank van 20 december 
2023 en zijn besluit dat de gemeente ten onrechte verondersteld heeft eigenaar te zijn van het stuk grond 
achter Buitenlust, tussen de Ouddiemerlaan en de spoorlijn Diemen-Weesp, waarop sinds de jaren ‘40 
volkstuintjes zijn gevestigd. En de conclusie van de rechtbank dat de gemeente daardoor onrechtmatig heeft 
gehandeld ten opzichte van derden.  

De uitspraak roept bij ons veel vragen op. Zeker in relatie tot onze unaniem aangenomen motie van 4  
november 2021, waarin de raad uw college opriep zich tot het uiterste in te spannen deze gronden in eigendom 
te houden en de huidige bestemming en het huidige gebruik voorlopig te handhaven. Wij vragen ons af of dit 
doel dichterbij is gekomen met deze uitspraak van de rechter. Maar ook vragen wij ons af of uw eerdere 
informatie (in antwoorden op onze eerdere vragen d.d. 22 juni 2021 en uw brief aan het bestuur van ONA d.d. 
28 oktober 2021) correct is geweest.  

Een en ander is aanleiding u de volgende vragen te stellen: 

1. Kunt u een kaartje toezenden met alle percelen die genoemd zijn in de processtukken?  
2. Kunt u ons een kopie toesturen van de raads- en collegebesluiten van 2001 waarin wordt voorgesteld 

om tot aankoop van de gronden over te gaan?  
3. Kunt u een kopie toesturen van het koop/verkoopcontract en de overeengekomen koop/verkoopprijs? 
4. Heeft de gemeente dit bedrag daadwerkelijk aan NS betaald? Was dit voor alle percelen inclusief 

A4707? 
5. Welke afdeling is/was verantwoordelijk voor de correcte afhandeling van deze koop, inclusief 

controle op correcte inschrijving in het kadaster? 
6. Waarom heeft de ‘simpele controle’ naar alle door ONA gebruikte percelen in de koopovereenkomst 

en de leveringsakte van NS en de gemeente, waar de rechter naar verwijst, niet plaatsgevonden? 
7. Hoeveel huur heeft de gemeente in de afgelopen 20 jaar onrechtmatig geïnd van de ONA, bij een 

jaarlijkse huuropbrengst van ca. 9000 Euro? 
8. Kan ONA dit -met een beroep op de uitspraak van de rechtbank- terugvorderen van de gemeente? 
9. Is het een optie de teveel betaalde huur terug te storten aan de ONA? 
10. Bent u bereid om de ontstane situatie met de raad en met het bestuur van ONA te bespreken voordat u 

een gesprek met Klein Holland aangaat, bijvoorbeeld in een van de komende bijpraatsessies? 
11. Heeft uw college kennis van andere lokaties in Diemen waar de gemeente veronderstelt eigenaar van 

de grond te zijn, maar waar dat bestreden wordt door een derde? 



Voor een juiste beoordeling van de feiten beschikken we graag over de processtukken inclusief bijlagen. Kunt 
u die ons doen toekomen voordat u deze schriftelijke vragen beantwoordt? 

Met dank voor uw aandacht en met vriendelijke groet, 

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen, 

 

Peter Prins 

Evert den Heijer 

 


